
Zápisnica č. 5 /2015 
zo  zasadnutia obecného zastupiteľstva 

konaného dňa 22.06.2015 v zasadačke kultúrneho domu 
 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Program  :  

  1. Otvorenie, schválenie programu rokovania, určenie zapisovateľa a overovateľov  

      zápisnice, voľba návrhovej a mandátnej komisie 

  2. Kontrola uznesenia  

  3. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia č. 2. o zriadení CVČ pri ZŠ s MŠ 

  4. Informácia o prijatej Smernici obce 

  5. Dodatok č. k Zmluve o zriadení spoločného obecného úradu zo dňa 27.01.2003  

       v znení jej dodatkov   

  6. Rozpočtové opatrenie 

  7. Správa nezávislého audítora 

  8. Správa hlavnej kontrolórky  

  9. Zámer odpredaja obecných rodinných domov 

10. Diskusia 

11. Návrh uznesenia 

12. Záver 

 

K bodu 1:  

Pani starostka srdečne privítala poslancov  a občanov  na zasadnutí OZ. Oboznámila 

s programom rokovania, ktorý je doplnený o správu HK. Poslanci schválili predložený 

program, ktorým sa rokovanie riadilo. 

Starostka obce  navrhla za zapisovateľku Annu Balkovú, za overovateľov zápisnice M. 

Kučeru a J. Šuleka. Do návrhovej komisie boli navrhnutí: predseda E. Balážovú, členovia E. 

Bartkovú a S. Hanusku Poslanci návrh schválili. 

 

K bodu 2: 

Prednostka   urobila kontrolu plnenia  uznesenia z posledného zasadnutia OZ. Konštatovala, 

že jednotlivé uznesenia sú splnené. 

 

K bodu 3: 

Pani starostka oboznámila prítomných s návrhom VZN č. 2 o zriadení CVČ pri ZŠ s MŠ. 

Obec, ako zriaďovateľ, požiadala MŠVVŠ  o zaradenie centra voľného času do siete 

školských zariadení. Ministerstva školstva, vedy, výskumu a športu Slovenskej republiky 

vydalo Rozhodnutie pod číslo: 2015-9586/17750:2-10C0 zo dňa 18.4.2015 o zaradení Centra 

voľného času do siete škôl a školských zariadení Slovenskej republiky s termínom začatia 

činnosti od 01.09.2015. Rozhodnutie je právoplatné. 

VZN o zriadení Centra voľného času je v súlade s Rozhodnutím, CVČ bude zriadené  ako 

rozpočtová organizácia obce. VZN bude platné schválením uznesenia OZ a tiež  prijať 

zriaďovacej listiny. Do ukončenia výberového konania bude poverená vedením CVČ 

riaditeľka ZŠ s MŠ. Potom ešte obec  požiada ŠÚ o pridelenie IČO.  

Predseda komisie pre návrh VZN  a posúdenie pripomienok predložil zápis, ktorý je súčasťou 

zápisnice. Na obecný úrad neboli podané od občanov žiadne pripomienky k návrhu VZN. 

Pripomienky hlavnej kontrolórky týkajúce sa formy CVČ sú zapracované. Komisia odporúča 

VZN prijať.  



K bodu 4: 

Pani starostka informovala o vypracovanej Smernici obce o niektorých opatreniach 

súvisiacich s oznamovaním protispoločenskej činnosti v podmienkach Obce Zvolenská 

Slatina. Táto smernica je vydaná v zmysle § 11 ods. 8 zákona č. 307/2014 Z. z, upravuje 

vnútorný systém obce pri podávaní, preverovaní a evidovaní podnetov týkajúcich sa 

kriminality alebo inej protispoločenskej činnosti, pri písomnom oznamovaní výsledku ich 

preverenia, ako aj podrobnosti o oprávneniach zodpovednej osoby, o spracúvaní osobných 

údajov a o zachovaní mlčanlivosti v rámci vybavovania podnetov doručených 

zamestnávateľovi.  

 

K bodu 5: 

Pani starostka  predložila poslancom návrh Dodatku č. 9 k Zmluve o zriadení spoločného 

obecného úradu zo dňa 27.01.2003 v znení jej dodatkov, v ktorom sa zvyšuje poplatok na 

obyvateľa z 0,28 € na 0,30 €. Tento poplatok sa od roku 2010 nemenil, náklady stúpli a preto 

je potrebné schváliť dodatok, ktorý bude platný od 1.1.2016. Poslanci nemali námietky, 

doporučili schváliť na OZ..   

 

K bodu 6: 

Pani starostka predložila na rokovanie rozpočtové opatrenie č. 2, ktorým sa upravuje príjmová 

časť o doúčtovanie NFP na multifunkčné ihrisko ( vrátenie DPH), dotácia z MK pre  knižnicu 

na zakúpenie programu pre elektronické vedenie kníh a k tomu počítačovú zostavu a na 

protipovodňové záchranné práce, pre ZŠ na školské pomôcky, učebnice a dotácie 

z metodicko-pedagogického centra. Príjmy sú premietnuté do jednotlivých kapitol vo 

výdavkovej časti a presun medzi položkami. 

 

K bodu 7: 

Pani starostka predložila poslancom správu nezávislého audítora za individuálnu účtovnú 

závierku za rok 2014, ktorá je prílohou zápisnice. 

 

K bodu 8: 

Hlavná kontrolórka obce predložila na rokovanie Správu z kontroly dodržiavania procesu 

inventarizácie majetku, záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov ku dňu riadnej účtovnej 

závierky k 31.12.2014. Správa je prílohou zápisnice.  

 

K bodu 9: 

Pani starostka na rokovanie OZ predložila žiadosti Vladimíra  Mikuša, Maloslatinská 808/1 

a Ing. Jaroslava Šustera, Maloslatinská 800/17, ktorí  požiadali obec   o odkúpenie rodinných 

domov, ktoré užívajú ako nájomcovia. V žiadosti uvádzajú, že si na vlastné náklady dajú 

urobiť znalecký posudok. OZ najskôr musí chváliť zámer predaja RD hodného osobitného 

zreteľa a za cenu znaleckého posudku a  kúpnu zmluvu na nasledujúcich zasadnutiach OZ. 

Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že žiadatelia sú nájomníkmi rodinných 

domov, ktoré boli postavené v rámci presídlenia obyvateľov časti Slatinka. Pani starostka 

informovala, že predajom RD sa zaoberalo predchádzajúce vedenie obce, ktorí navrhovali 

odpredať všetky RD na Maloslatinskej ulici. Robil sa prieskum medzi nájomníkmi, niektorí 

prejavili záujem o odkúpenie.  

 

K bodu 10: Diskusia 

1. Pani starostka oznámila prítomným, že na web stránkach obce, VUC, je zverejnený 

strategický dokument BBSK, ktorý môžu pripomienkovať a firma Chemkostav od 22.6.2015  

na stavbe R2 začína  pracovať  aj v noci, oznámili, že neprekročia prípustnú hladinu hluku. 



Ďalej pani starostka informovala, že obec k Zámeru rozšírenia prevádzky Soepenberg 

(navýšenie objemu skladovaných kvapalín), zaujala záporné stanovisko, nesúhlasíme, 

nakoľko z prevádzky sa šíri nepríjemný štipľavý zápach. Žiadame OU ŽP preveriť technický 

stav zariadení a technológií podľa teraz platných noriem. 

Pani starostka poďakovala všetkým, ktorí  sa pričinili o zdarný priebeh akcie Slatinský 

jarmok. 

 

2. Pani Petáková informovala, že na bytovom dome na Cintorínskej ulici č. 26 (JOJ) nemajú 

umiestnené  súpisné a orientačné číslo, čo robí problém doručovateľom. Informovala, že 

žiadala o výmenu bytu za RD, či je urobený poradovník a či je nádej odkúpiť RD.  

Pani starostka odpovedala, že p. Petáková je v poradovníku žiadateľov o výmenu bytu za RD, 

ktorý je zostavený podľa dátumov, ako žiadosti prišli, pretože týchto žiadostí obec eviduje 

viac. Zatiaľ sa však  uvoľnil len jeden RD. 

 

3. Pani Maľová, Maloslatinská – sa informovala, či je možnosť pri odkúpení RD  zaplatiť len 

určitú časť hodnoty domu a zvyšnú časť  potom splácať postupne. Chcela vedieť číslo 

vyhlášky, podľa ktorej by sa malo postupovať. 

Pani starostka navrhla, aby podala žiadosť, akým spôsobom má záujem odkúpiť RD  a bude 

jej na túto žiadosť  odpovedané.  

 

4. Pán Svital požiadal, aby mu obec  doručila protokol o revíziách v RD Maloslatinská 25  za 

roky 2013 a 2014 a tiež rozpis nákladov na tieto revízie. 

 

5. Pani poslankyňa E. Balážová navrhuje odpredaj RD riešiť koncepčne ako celok, nie len 1 – 

2 domy.  

 

6. Pani Necpálová – na základe navrhovanej Smernice  požiadala o kontakt na hlavnú 

kontrolórku, v prípade, ak by sa niečo dialo v noci. 

Pán poslanec S. Hanuska vysvetlil, že prijímaná smernica sa týka protispoločenskej činnosti, 

korupcie, úplatkárstva. 

 

K bodu 11: 

Predseda návrhovej komisie predložil návrh na uznesenie.  

Uznesenie 

- č. 58 – prijaté – za  9 poslanci, proti 0, zdržal sa 0 

-  č. 59 – prijaté – za  9 poslanci, proti 0, zdržal sa 0 

-  č. 60 – prijaté – za  9 poslanci, proti 0, zdržal sa 0 

-  č. 61 – prijaté – za  9 poslanci, proti 0, zdržal sa 0 

-  č. 62 – prijaté – za  9 poslanci, proti 0, zdržal sa 0 

-  č. 63– prijaté – za  9 poslanci, proti 0, zdržal sa 0 

-  č. 64– prijaté – za  9 poslanci, proti 0, zdržal sa 0 

-  č. 65– prijaté – za  9 poslanci, proti 0, zdržal sa 0 

-  č. 66– prijaté – za  9 poslanci, proti 0, zdržal sa 0 

-  č. 67– neprijaté – za  3 poslanci, proti 1, zdržal sa 5 

 

 

 

 

 

 



K bodu 12: 

Po vyčerpaní programu starostka obce poďakovala všetkým za účasť a zasadnutie OZ 

ukončila. 

 

 

Zapísala: Anna Balková 

 

 

 

Ing. Anna Pavlendová      Ing. Mária Klimentová 

   prednostka OcÚ                 starostka obce 

 

 

 

Ján Beňo 

zástupca starostky 

 

 

 

doc. Ing. Marián Kučera, PhD     Ing. Ján Šulek 

      overovateľ           overovateľ 


